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 Gregoire Defrel został ostatnim zaprezentowanym nabytkiem pozyskanym

tego lata przez Giallorossich. Francuz pojawił się dziś po południu na

konferencji prasowej. 

Jak ważny dla twojego rozwoju był Di Francesco?

- Bardzo ważny, nauczył mnie bardzo wiele i zmienił moją pozycję, robiąc ze mnie

środkowego napastnika. Nauczył mnie ruchów napastnika. W ostatnich dwóch

latach w Sassuolo bardzo się poprawiłem.

Roma ma gorętsze środowisko od Sassuolo. Jak wyobrażasz sobie debiut?

- Wiem, że będzie inaczej, ale mi się to podoba. Roma ma gorących i pięknych

kibiców, to dla mnie dodatkowe emocje. To będzie wielki mecz, w którym zmierzą

się dwa topowe kluby Serie A. Będę gotowy, ale zdecyduje trener. Ciężko

pracujemy.

Roma ma obowiązek celowania w scudetto?

- Roma jest wielkim zespołem. Widzieliśmy to również w poprzednich sezonach,

zespół może je wygrać. Dla mnie, nawet jeśli przyjdą kolejni gracze, będzie też

grupa z poprzednich sezonów, zespół może wygrać mistrzostwo.

W styczniu mogłeś przyjść do Romy?

- Tak, mój agent powiedział mi, że było zainteresowanie Romy. Chciałbym przyjść

tutaj już w styczniu. Zdecydowałem się z Sassuolo o pozostaniu, byłem zadowolony.

Miałem nadzieję, że będzie okazja w kolejnym mercato. W moim sercu i mojej

głowie była tylko Roma, były inne oferty, ale od razu powiedziałem tak.

Czujesz się gotowy do gry na obydwu pozycjach?

- Od dwóch lat praktycznie zawsze grałem na środku ataku, ale w Cesenie grałem

też na prawej stronie. Potrafię grać na tej pozycji, gram na niej odkąd tu

przyszedłem. W sparingach brakowało mi trochę siły w nogach, ale czułem się

dobrze w tej roli. Koledzy mi pomagali. Psychicznie jestem gotowy na wszystko.

Jakich cech możesz się nauczyć od tak mocnego gracza jak Dzeko?

- Wielu. Jest wielkim napastnikiem, zdobył wiele bramek. Na treningach patrzę na

niego zawsze i przed bramką praktycznie się nie myli. Jest ode mnie silniejszy

fizycznie i wyższy, ja mam inne cechy. Bardzo mi się podoba i śledzę bardzo jego

ruchy gdy jest przed bramką.

Czujesz się gotowy do gry w Lidze Mistrzów?
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- W Lidze Europy rozegrałem lepsze i gorsze mecze. Jestem zmotywowany na Ligę

Mistrzów, jestem zmotywowany, gdyż są to najpiękniejsze rozgrywki dla piłkarza.
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